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Městský obvod – statutární město Pardubice  
Městský obvod Pardubice V 
 

 
 

Usnesení a zápis  

 
z 10. řádného jednání Zastupitelstva městského obvodu Pardubice V, 

 

které se konalo dne 6. března 2024 v salonku DK Dukla  

 

 

Přítomni: Bc. Petr Dufek, Jiří Rejda, DiS., Ing. Milan Randák, Ing. Pavel Bergman, Ing. 

Jakub Kutílek, Karolina Štefková, Ing. Filip Vařecha, Bc. Jan Nadrchal, Ing. Petr Netolický, 

JUDr. Bc. Jakub Jeřábek, Ing. Lic. Jaroslav Kňava – po část jednání, Jiří Havrda, Evžen 

Erban, Mgr. Miloš Adamů, MBA. 

 

Omluven: Michal Hrabák, Ing. Lic. Jaroslav Kňava – po část jednání 

  

Program: 

I.   Zahájení jednání 

II.        Schválení materiálů k projednání a stanovení jejich pořadí – viz dále  

III.      Projednání předložených materiálů  

IV.     Závěr 

 

I. 

Zahájení jednání 

 

Jednání zahájil starosta MO Pardubice V Jiří Rejda, DiS., přivítal zastupitele, zapisovatelem 

jednání jmenoval Ing. Ivetu Vašíčkovou, návrhovou komisi ve složení Karolina Štefková, Jiří 

Havrda a Ing. Filip Vařecha, ověřovatele Evžena Erbana a JUDr. Bc. Jakuba Jeřábka.  

 

 

II. 

Schválení materiálů k projednání a stanovení jejich pořadí 

 

1. Zpráva o činnosti starosty MO Pardubice V od posledního jednání ZMO Pardubice V 

2. Kontrola plnění usnesení vzešlých z jednání RMO Pardubice V 

3. Kontrola plnění usnesení vzešlých z jednání ZMO Pardubice V 

4. Rozbor hospodaření MO Pardubice V k 31. 12. 2023 

5. 1. změna rozpočtu MO Pardubice V na r. 2024 

6. Odvolání a volba člena Finančního výboru Zastupitelstva MO Pardubice V 

7. Odvolání a volba člena Finančního výboru Zastupitelstva MO Pardubice V 

8. Schválení zpracování PD a investičních záměrů 

9. Výroční zpráva o činnosti Finančního výboru Zastupitelstva MO Pardubice V za r. 2023 

10. Informativní zpráva – krajinářský návrh Dražkovice 

11. Diskuse, závěr   

Program jednání byl schválen. 

Pro 13, zdržel se 0, proti 0. 
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III. 

Projednání předložených materiálů 

 

1. 

Zpráva o činnosti starosty MO Pardubice V od posledního jednání ZMO Pardubice V 

Pan starosta uvádí zprávu, diskuse: 

Ing. Jakub Kutílek si bere slovo, na webu chybí aktualizovaný program rozvoje od 1. 1. 2024, 

není přiložena ani příloha k Usnesení z jednání z listopadu 2023. 

Dotaz k jednání 15.1.2024 – Územní studie Stará vojenská plovárna, pan starosta vysvětluje, 

jednání o studii vede paní Marková z magistrátu města. Pokud má někdo ze zastupitelů nějaké 

podněty, ať kontaktuje paní Markovou. 

 

Poté bylo hlasováno o navrženém usnesení.  

(usnesení č. 85/2024 Z) 

Zastupitelstvo městského obvodu Pardubice V bere na vědomí zprávu o činnosti starosty od 

posledního jednání zastupitelstva dne 20. 12. 2023. 

Pro 13, proti 0, zdržel se 0. 

Návrh usnesení byl schválen a přijat. 

 

2. 

Kontrola plnění usnesení vzešlých z jednání RMO Pardubice V 

Pan starosta uvádí zprávu, předává slovo Ing. Pavlu Bergmanovi, předsedovi kontrolního 

výboru, diskuse: 

Pan Bergman si bere slovo, předkládá ke schválení zprávu z jednání kontrolního výboru. 

Ing. Kutílek reaguje na usnesení č. 31/2023 Z souhlasí s ponecháním, bude navrhovat 

revokaci. 

Ing. Petr Netolický upozorňuje, že  návrhy usnesení č. 93/2023 R a 101/2023 R nebyly RMO 

Pardubice V schváleny, a nejedná se proto de iure o usnesení. Proto kontrolní výbor 

nenavrhuje jejich formální vyřazení z evidence usnesení. 

  

Poté bylo hlasováno o navrženém usnesení:  

(usnesení č. 86/2024 Z) 

Zastupitelstvo městského obvodu Pardubice V schvaluje předloženou zprávu Kontrolního 

výboru ZMO Pardubice V a: 

1. Vyřazuje z evidence následující splněná usnesení: 92/2023 R, 94/2023 R – 100/2023 R, 

102/2024 R – 103/2024 R,  

2.  Ponechává v evidenci následující usnesení: 30/2023 R a 31/2023 R. 

Pro 13, proti 0, zdržel se 0  

Návrh usnesení byl schválen a přijat. 

 

3. 

Kontrola plnění usnesení vzešlých z jednání ZMO Pardubice V 

Pan starosta uvádí zprávu, předává slovo Ing. Pavlu Bergmanovi, předsedovi kontrolního 

výboru, diskuse: 

Kontrolní výbor projednal plnění usnesení ZMO Pardubice V a překládá zprávu. 

Ing. Kutílek žádá o samostatné hlasování o vyřazení usnesení 95/2010 Z, konstatuje, že úkol 

nebyl splněn a navrhuje ponechat je usnesení v evidenci. 

Poté bylo na návrh Ing. Jakuba Kutílka samostatně hlasováno o vyřazení usnesení 95/2010 Z: 
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(usnesení č. 87/2024 Z) 

Zastupitelstvo městského obvodu Pardubice V vyřazuje z evidence usnesení č. 95/2010 Z:  

Pro 11, proti 2 (Ing. Jakub Kutílek, Ing. Filip Vařecha), zdržel se 1 (Ing. Petr Netolický) 

Návrh usnesení byl schválen a přijat. 

 

Poté bylo hlasováno o navrženém usnesení dle předloženého návrhu kontrolního výboru (s 

výjimkou již hlasovaného návrhu na vyřazení usnesení 95/2010 Z). 

 

(usnesení č. 88/2024 Z) 

Zastupitelstvo městského obvodu Pardubice V schvaluje předloženou zprávu Kontrolního 

výboru ZMO Pardubice V a: 

1. Vyřazuje z evidence následující splněná usnesení: 67/2020 Z, 72/2023 Z, 74 – 84/2023 Z, 

2. Ponechává v evidenci následující usnesení: 75/2009 Z, 27/2019 Z, 142/2022 Z, 23/2023 Z, 

66/2023 Z. 

Pro 14, proti 0, zdržel se 0 

Návrh usnesení byl schválen a přijat. 

 

4. 

Rozbor hospodaření MO Pardubice V k 31. 12. 2023 

Pan starosta uvádí zprávu, předává slovo předsedovi finančního výboru Ing. Lic. Jaroslavu 

Kňavovi, diskuse: 

Ing. Lic. Jaroslav Kňava předkládá zprávu z jednání FV, bohužel nebyl FV usnášeníschopný 

(přítomni 3 ze 7 členů FV).  

Ing. Jakub Kutílek si bere slovo, začal z důvodu své nominace na člena FV pečlivě studovat 

materiály projednávané a předkládané FV. Upozorňuje na kapitolu životního prostředí, 

transfer z města byl 21,5 mil. Kč, čerpáno bylo 12 mil. Kč, dle jeho názoru vytváříme vnitřní 

dluh v péči o stromy. 

Ing. Filip Vařecha se dotazuje na zapojení nevyčerpaných finančních prostředků, Ing. Marcela 

Kotyková vysvětluje, že část prostředků byla ušetřena, část je zapojena v letošním roce. 

JUDr. Bc. Jakub Jeřábek žádá o upřesnění, co je zahrnuto v celkových výdajích městského 

obvodu  Pardubice V za rok 2023 odpovídajících 56,2 % rozpočtovaných výdajů a co tvoří 

zbývajících 43,8 % rozpočtovaných výdajů.. Ing. Marcela Kotyková odpovídá, že celkové 

výdaje tvořící 56,2 % rozpočtovaných výdajů představují skutečné čerpání rozpočtu 

(provedené platby). 

 

Poté bylo hlasováno. 

(usnesení č. 89/2024 Z) 

Zastupitelstvo městského obvodu Pardubice V schvaluje rozbor hospodaření MO Pardubice 

V k 31. 12. 2023 uvedený v tabulkové části zprávy a bere na vědomí komentář k tomuto 

rozboru. 

Pro 14, proti 0, zdržel se 0 

Návrh usnesení byl schválen a přijat. 

 

5. 

1. změna rozpočtu MO Pardubice V na r. 2024 

Pan starosta zprávu, předává slovo předsedovi finančního výboru Ing. Lic. Jaroslavu Kňavovi, 

diskuse: 

Ing. Lic. Jaroslav Kňava předkládá zprávu z jednání FV, který bohužel nebyl 

usnášeníschopný.  
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Jiří Rejda, DiS. Žádá o samostatné hlasování k návrhu bodu č. 3 usnesení, protože nebylo 

schváleno na jednání RMO Pardubice V, dané prostředky navrhuje zapojit do rezervy. 

Podklady budou připraveny od Ing. Jakuba Kutílka. 

Bc. Jan Nadrchal se dotazuje, zda je integrovaní strategie urbanistického rozvoje v návrhu 

bodu č. 3 zamýšlena jako náhrada za stávající Programu rozvoje městského obvodu, Ing. 

Jakub Kutílek sděluje, že ano.   

Bc. Jan Nadrchal upozornil na zakotvení programu rozvoje MO ve Statutu města, Ing. Jakub 

Kutílek poděkoval za upozornění. 

 

Poté bylo dle návrhu Jiřího Rejdy, DiS hlasováno samostatně o navrženém bodu č. 3 

usnesení:  

Zastupitelstvo městského obvodu Pardubice V: 

3. Schvaluje rozpočtové opatření navržené v rámci 1. změny rozpočtu na r. 2024 uvedené 

v bodě č. 15 důvodové zprávy k 1. změně rozpočtu. 

Pro: 2 (Ing. Filip Vařecha, Ing. Jakub Kutílek), proti: 6 (Mgr. Miloš Adamů, MBA., Jiří 

Havrda, Evžen Erban, Jiří Rejda, Dis., Ing. Milan Randák, Karolina Štefková), zdržel se 6  

Bod č. 3 návrhu usnesení nebyl přijat. 

 

Následovalo hlasování o bodech 1, 2 a 4 návrhu usnesení: 

(usnesení č. 90/2024 Z) 

Zastupitelstvo městského obvodu Pardubice V: 

1. Bere na vědomí komentář k 1. změně rozpočtu na r. 2024 a k jednotlivým rozpočtovým 

opatřením navrženým v rámci 1. změny rozpočtu, doplňující informace a informativní tabulky 

uvedené v důvodové zprávě k 1. změně rozpočtu. 

2. Schvaluje rozpočtová opatření navržená v rámci 1. změny rozpočtu na r. 2024 uvedená 

v bodech č. 1-14 důvodové zprávy k 1. změně rozpočtu. 

4. Souhlasí s vyhlášením výzvy pro občany k podávání návrhů na projekty s cílem zapojit 

veřejnost do dění na městském obvodu (v rámci tzv. participativního rozpočtu) a zavazuje se, 

že po vyhodnocení realizovatelnosti podaných návrhů městským obvodem a po následném 

veřejném hlasování vyčlení v rozpočtu prostředky až do výše 1 mil. Kč na realizaci vybraných 

projektů. 

Pro 14, proti 0, zdržel se 0 

Návrh usnesení v rozsahu bodů 1, 2 a 4 byl schválen a přijat. 

 

6. 

Odvolání a volba člena Finančního výboru Zastupitelstva MO Pardubice V 

Pan starosta uvádí zprávu, předává slovo Ing. Jakubovi Kutílkovi, předkladateli zprávy, 

diskuse:   

Ing. Jakub Kutílek děkuje Mgr. Danielu Přibylovi za činnost ve FV. Mgr. Daniel Přibyl je 

pracovně vytížen. Nový nominant zastupitelského klubu „Piráti a Zelení: 42projektu.cz“ je 

Ing. Jakub Kutílek. 

Ing. Rejda navrhuje hlasování ke každému bodu zvlášť. 

 

Poté bylo hlasováno o navrženém usnesení  

(usnesení č. 91/2024 Z) 

Zastupitelstvo městského obvodu Pardubice V 

1. odvolává dnem 6. 3. 2024 Mgr. Daniela Přibyla z funkce člena Finančního výboru 

Zastupitelstva městského obvodu Pardubice V. 

Pro: 10, proti: 0, zdržel se: 4 (Ing. Filip Vařecha, JUDr. Bc. Jakub Jeřábek, Ing. Jakub 

Kutílek, Ing. Petr Netolický)  
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Návrh bodu č. 1 usnesení byl přijat. 
2. volí dnem 7. 3. 2024 Ing. Jakuba Kutílka členem Finančního výboru Zastupitelstva 

městského obvodu Pardubice V. 

Pro 6, proti 6 (Ing. Milan Randák, Mgr. Miloš Adamů, MBA., Jiří Rejda, DiS., Evžen Erban, 

Karolina Štefková, Bc. Petr Dufek), zdržel se 2 (Ing. Lic. Jaroslav Kňava, Jiří Havrda)  

Návrh bodu č. 2 usnesení nebyl přijat. 

 

7. 

Odvolání a volba člena Finančního výboru Zastupitelstva MO Pardubice V 

Pan starosta uvádí zprávu, předává slovo Mgr. Milošovi Adamů, MBA., předkladateli zprávy, 

diskuse:   

Mgr. Adamů předkládá zprávu, důvodem změny je přestěhování Ing. Simony Mokré z MO 

Pardubice V, děkuje jí za práci ve finančním výboru.   

Ing. Jakub Kutílek reaguje, že v důvodové zprávě je uvedeno, že všechny zastupitelské kluby 

mají nominanty ze svého klubu.  

Ing. Filip Vařecha má za to, že když Ing. Mokrá podala rezignaci, tak by ji zastupitelstvo 

mělo pouze vzít na vědomí, nikoliv ji schvalovat, pan starosta odpovídá, že zastupitelstvo volí 

a odvolává členy výborů. 

JUDr. Bc. Jakub Jeřábek upozorňuje na zákon obcích – musí být lichý počet členů ve výboru. 

Ing. Jiří Rejda navrhuje doplnění návrhu usnesení o bod č. 3: „Zastupitelstvo městského 

obvodu Pardubice V volí dnem 7.3.2024 paní Martinu Tomanovou členkou FV ZMO 

Pardubice V“. Ing. Jiří Rejda doplňuje, že tímto bude zachován lichý počet členů výboru, 

pokud bude zvolena. 

Bc. Jan Nadrchal reaguje na citaci zákona JUDr. Bc. Jakuba Jeřábka, co se bude dít, když 

nebude počet členů lichý. JUDr. Bc. Jakub Jeřábek sděluje, že ZMO by mělo respektovat 

zákon o obcích, žádná sankce v zákonu o obcích dle jeho názoru uvedena výslovně není, pro 

precizní informaci by bylo třeba zpracovat právní rozbor. 

Ing. Jakub Kutílek žádá o samostatném hlasování k bodu č. 3 návrhu usnesení. 

 

Poté bylo hlasováno o navrženém usnesení: 

(usnesení č. 92/2024 Z) 
Zastupitelstvo městského obvodu Pardubice V 

1. odvolává dnem 6. 3. 2024 Ing. Simonu Mokrou z funkce člena FV ZMO Pardubice V. 

2. volí dnem 7. 3. 2024 Ing. Miloše Vendolského členem FV ZMO Pardubice V. 
Pro 11, proti: 0, zdržel se: 3 (JUDr. Bc. Jakub Jeřábek, Ing. Petr Netolický, Ing. Filip Vařecha) 

Návrh bodů č. 1 a 2 usnesení byl přijat. 
 

3. volí dnem 7. 3. 2024 Martinu Tomanovou členkou FV ZMO Pardubice V. 
Pro 7, proti: 1 (Ing. Filip Vařecha), zdržel se: 6 (Ing. Filip Kutílek, JUDr. Bc. Jakub Jeřábek, Ing. 

Petr Netolický, Jiří Havrda, Bc. Jan Nadrchal, Mgr. Miloš Adamů). 

Návrh bodu č. 3 usnesení nebyl přijat. 
 

8. 

Schválení zpracování PD a investičních záměrů 

Pan starosta uvádí zprávu, diskuse: 

Ing. Jakub Kutílek žádá o samostatné hlasování o investiční akci „oprava povrchu chodníku 

ul. Lexova od ul. Wolkerova po ul. Kpt. Nálepky – západní strana“ a investiční akci 

„Rekonstrukce povrchu chodníku ul. Boženy Němcové od ul. Češkova po ul. Rožkova“. Dále 

k jednotlivým bodům uvádí: Záměr poptání projekčních prací na investiční akci „Stavební 

úpravy vnitrobloku ul. Pichlova – Rokycanova – K Višňovce“ podporuje a konstatuje, že 
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druhá polovina tohoto vnitrobloku je již naprojektovaná a schválená k realizaci. Záměr 

poptání projekčních prací na investiční akci „Komunikace a chodník Dražkovice čp. 153 – čp. 

174“ podporuje a doporučuji zahrnout do obytné zóny. Záměr poptání projekčních prací na 

investiční akci „Chodník ul. Sokolovská od čp. 2065 k ul. Josefa Ressla“ podporuje a žádá o 

zahrnutí chodníku k bočnímu vstupu do školní tělocvičny. Děkuje za vyprojektování záměru 

„Kontejnerové stání Pichlova x Rokycanova“ a požaduje, aby v rámci této akce byla 

dodlážděna část chodníku podél Rokycanovy. Děkuje za vyprojektování záměru „Oprava 

povrchu chodníku ul. Lexova od ul. Wolkerova po ul. Kpt. Nálepky – západní strana“, ale 

nesouhlasí s navrženým řešením zásobovacích stání. Děkuje za vyprojektování záměru 

„Rekonstrukce povrchu chodníku ul. Boženy Němcové od ul. Češkova po ul. Rožkova“ a 

navrhuje provedení navržených rabátek jako dešťových záhonů. 

Bc. Jan Nadrchal reaguje na opravu povrchu chodníku ul. Lexova, že většina jednotek má 

zásobování z vnitrobloku, proto nepodporuje vytvářet parkovací stání pro zásobování před 

zastávkou MHD Lexova u pošty. Bc. Petr Dufek vysvětluje, byl se na danou situaci s radními 

MO Pardubice V podívat. 

 

Poté bylo hlasováno o navrženém usnesení.  

(usnesení č. 93/2024 Z) 

Zastupitelstvo městského obvodu Pardubice V schvaluje: 

1. záměr poptání projekčních prací na investiční akce: 

• Stavební úpravy vnitrobloku ul. Pichlova – Rokycanova – K Višňovce 

• Komunikace a chodník Dražkovice čp. 153 – čp. 174 

• Chodník ul. Sokolovská od čp. 2065 k ul. Josefa Ressla 

2. Investiční záměry k realizaci v r. 2024:  

• Kontejnerové stání Pichlova x Rokycanova 

Pro 14, proti 0, zdržel se 0 

• Oprava povrchu chodníku ul. Lexova od ul. Wolkerova po ul. Kpt. Nálepky – západní 

strana 

Pro 12, proti 0, zdržel se 2 (Ing. Jakub Kutílek, Ing. Filip Vařecha) 

• Rekonstrukce povrchu chodníku ul. Boženy Němcové od ul. Češkova po ul. Rožkova 

Pro 12, proti 0, zdržel se 2 (Ing. Jakub Kutílek, Ing. Filip Vařecha) 

Návrh usnesení byl schválen a přijat. 

 

9. 

Výroční zpráva o činnosti Finančního výboru ZMO Pardubice V za r. 2023 

Pan starosta uvádí zprávu, předává slovo Ing. Jaroslavu Kňavovi, předsedovi FV. Předkladatel 

konstatuje, že výroční zpráva byla řádně projednána na FV i když byl neusnášeníschopný, 

záleží na zastupitelstvu, zda schválí zprávu o činnosti FV.  

  

Poté bylo hlasováno o navrženém usnesení.  

(usnesení č. 94/2024 Z) 

Zastupitelstvo městského obvodu Pardubice V bere na vědomí zprávu o činnosti Finančního 

výboru Zastupitelstva městského obvodu Pardubice V za r. 2023. 

Pro 12, proti 0, zdržel se: 2 (Ing. Jakub Kutílek, Ing. Filip Vařecha).  

Návrh usnesení byl schválen a přijat. 
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10. 

Diskuse, závěr 

1. Péče o veřejnou zeleň v MO Pardubice V  

Pan starosta si bere slovo a reaguje na situaci, která probíhala před jednáním zastupitelstva. 

Reaguje na demonstraci a cituje z textu, který byl zveřejněn na sociálních sítích. Kdo neví, co 

je Iniciativa za zeleň na Městském obvodu Pardubice V (dále jen Iniciativa), je to na 

webových stránkách paní Kudrnové. 

Proběhla citace z FB stránek paní Bařinové  a paní Švejcarové. 

Pan starosta popsal probíhající situaci a ukazuje fotodokumentaci, jak Iniciativa ničí majetek 

MO Pardubice V, ale i jiných subjektů působících na našem obvodu, od sloupů VO, 

mobiliáře, soukromých budov apod. nelegálními výlepy. 

Osobně nebyl na pochůzce v arboretu, přijde mu krajně nevhodné, aby bylo vedení obvodu a 

jeho zaměstnanci napadáni. 

Dnes v 15.00 hod. proběhla schůzka na magistrátu města, kde byl dohodnut další postup ve 

věci Arboreta.   

Pan starosta nebude veřejně reagovat na zastupitelstvu na dotazy z Iniciativy, neboť veškeré 

dotazy již byly odborně zodpovězeny (citace z materiálů). Zároveň se omlouvá za porušení 

jednacího řádu (délka diskusního příspěvku). 

 

Ing. Jaroslav Kňava reaguje na svůj pozdní příchod na jednání zastupitelstva, ale bohužel se 

zastavil u protestujících občanů, kde byl slovně napadán. Pozval protestující, aby šli na 

veřejné jednání zastupitelstva, nemá pocit, že se o zeleň staráme špatně, ba naopak. Dle jeho 

názoru je Iniciativa pouze účelově založený spolek, který vznikl z jiných důvodů, než je péče 

o zeleň. 

 

Ing. Milan Randák doporučuje, aby jednání s Iniciativou dále probíhala, ale za jasných 

pravidel. Ne všichni z této Iniciativy vylepovali plakáty, sám má špatné zkušenosti s paní 

Kudrnovou, která této Iniciativě dle jeho názoru škodí, výchova paní Kudrnové byla zřejmě 

zanedbána. 

 

Bc. Petr Dufek sděluje svůj pohled na celou situaci, chování osob zastupujících spolek 

Iniciativa na posledních třech jednáních zastupitelstva nebylo vhodné. Byla snaha jim vyjít 

vstříc, chybí mu podnět ze strany Iniciativy přes strategickou komisi MO Pardubice V, 

protože někteří její členové mají dle jeho názoru k těmto lidem nejblíž. Debata bude třeba 

věcnější a posune se dále. Žádá Ing. Jakuba Kutílka a Ing. Filipa Vařechu, aby pozvali 

zástupce spolku Iniciativa na jednání strategické komise. Jednání strategické komise jsou 

předsedou komise rušena, protože nemají o čem jednat. 

   

Ing. Jakub Kutílek se 28. 2. 2024 zúčastnil jednání na úřadě, že by mohla být provedena 

inventarizace veřejné zeleně.  Procházku absolvoval, obdivoval paní Mgr. Radku Plívovou, že 

se jednání se zúčastnila za úřad sama, vedla si statečně. poukázal na své zkušenosti z jednání s 

úřadem ve věci péče o zeleň, ze kterých nabyl dojmu, že si je úřad vědom možných zlepšení. 

Není mu však jasné, co by MO Pardubice V pro zlepšení péče potřeboval. Proto požádal úřad, 

aby do příštího jednání předložil zastupitelům svůj (případně i variantní návrh), co pro 

zlepšení péče udělat (např. navýšení financí, navýšení personálních kapacit). Doporučil 

provést rešerši praxe na ostatních obvodech, zejména na MO Pardubice III a II. 

Neskrývá, že zná některé osoby z řad Inciativy, ale necítí se zodpovědný za jejich podněty a 

chování. 
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Pan tajemník v této souvislosti upozorňuje členy zastupitelstva, že jednání zejm. paní 

Kudrnové vůči pracovníkům obvodu, jejich obviňování z nekompetentnosti, vznášení 

požadavků na jejich propouštění může vést a vede ke zdravotním problémům osočovaných 

úředníků. 

   

Ing. Filip Vařecha vysvětluje s odkazem na tvrzení, že zná členy spolku Iniciativa, nesouhlasí 

se způsobem, jak vyjadřují své názory, není s nimi nijak propojen.  

 

Ing. Petr Netolický žádá o řešení náletových dřevin na konci ulice K Dolíčku, keře již 

zasahují do chodníku. Bc. Klátilová reaguje není to ve správně našeho obvodu, ale zajistíme. 

Dále proběhlo hlasování o prodloužení diskuse: 

Pro 10, proti 1 (Ing. Milan Randák), zdržel se 1 (Jakub Kutílek). 

 

2. Změna dopravního režimu v souvislosti s rekonstrukcí komunikace v ulici K Vápence 

JUDr. Bc. Jakub Jeřábek se dotazuje na dopravní režim za ČS Benzina/ORLEN u nadjezdu 

Paramo v souvislosti s plánovanou rekonstrukcí pozemní komunikace v ulici K Vápence a 

informacemi, které obdrželi majitelé sousedících pozemků a staveb v posledních dnech.  

 

Odpovídá Bc. Jan Nadrchal, jedná se pouze o dočasné řešení, v termínu od 18. 3 do 30. 11. 

2024 by mělo dojít ke zjednosměrnění komunikací kvůli uzavírce ulice K Vápence. Rovněž 

informuje, že v této věci je na příští týden naplánováno na úrovni města Pardubice jednání.  

 

Ing. Jaroslav Kňava upozorňuje na problémy v dopravě v daném území, zejm. omezení až 

znemožnění provozu restaurace Na Zavadilce (nemožnost parkování pro hosty restaurace). 

 

Zastupitelé se shodli, že v této souvislosti je žádoucí (zejména na úrovni města Pardubice) 

diskutovat a prověřit možnost vedení objízdné trasy přes pozemek Českých drah nebo 

jednosměrné vedení provozu po komunikaci v ulici K Vápence po dobu její rekonstrukce. 

 

3. Kontejnerové stání v ulici Bacháčkova 

Ing. Jakub Kutílek se dotazuje, zda je nějaký posun ve věci přemístění KS v ulici 

Bacháčkova, Mgr. Miloš Adamů, MBA. sděluje, že se zatím nic neprojednalo.        

    

 

Pan starosta poděkoval zastupitelům za účast na jednání, které skončilo v 19.20 hod. 

 

Pardubice 6. 3. 2024 

 

Ověřitelé:            

 

 

...........................................                    ........................................   

         Evžen Erban      JUDr. Bc. Jakub Jeřábek 

           

 

….……………………… 

       Jiří Rejda, DiS.        

         

         

   


